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1. Periodiek verslag  
De preventieadviseur licht toe welke acties er ondernomen zijn in de periode (21/12/2022 – 23/01/2023). 
- SAMWD – evacuatiewegen buitenkoer – windscherm 
- Sporthal – voldoende personeelsruimtes voorzien? Groot genoeg voor de toekomst? I.f.v. meer 

zaalwachters in de toekomst + andere taakinvulling (vuil werk). Zijn er voldoende douches aanwezig? 
- Museumcafé: max capaciteit van 160 personen. Indien 2 deuren kunnen gebruikt worden zijn de 

evacuatievoorwaarden vervuld om het Museumcafé te ontruimen. 
- In SASK werd een nieuw onderhoudsproduct geleverd. Dit blijkt corrosief te zijn. Er werd een advies 

opgemaakt met aandachtspunten rond hoeveelheden, correcte opslag en veilig gebruik. 



- FM: advies gegeven meer bepaald over de wetgeving m.b.t. werken op een 
ladder/gevaren/beperkingen. 

- De Wollewei plant jongerenactiviteiten in de kelder m.n. in het vroegere werkatelier. Dit is een ruimte 
waar alle nutsvoorzieningen zich bevinden. De denkpiste om daar fitness in te richten is nog een 
rudimentair/prematuur idee en werd nog niet met FM opgenomen.  
 

2. Opvolging jaaractieplan (ovb) 
De preventieadviseur overloopt de activiteiten die hebben plaatsgevonden. Het accent lag op de uitwerking 
van de acties rond moederschapsbescherming en de uitwerking van evacuatieplannen. 

 
3. Nieuwe wetgeving re-integratie 

Dr. Claes geeft een toelichting bij het KB van 1/10/2022 – zie ppt. in bijlage. 
 
4. Varia 

- Academies: 
o De ramen van het C-blok beneden waar Atelier Velo plaatsvindt. De ruimte wordt als klas 

gebruikt. Regelmatig vertoeven hier hangjongeren en gebeurt het dat er voetzoekers worden 
gegooid. Gevraagd wordt om hier folie te plakken die het licht doorlaat. 

o In enkele technische ruimtes hangen nog 3 brandblussers van de vorige firma die niet door de 
nieuwe firma gekeurd zijn. FM kijkt na. 

o De schilders hebben een ruimte op de bovenverdieping van het C-blok. Zij hebben warm water 
nodig voor hun werk maar het duurt erg lang voor het water warm is. 

o De leerkracht instrument vindt de temperatuur te laag in de leslokalen. Vanmorgen was het 
16°. De bovenverdieping is onlangs door FM nagekeken en toen werd er 18° gemeten.  

o Problematiek van de ramen op de 3de verdieping. Gevraagd wordt om slotjes te plaatsen en of 
de ramen op kiep kunnen? Het gaat in totaal over 16 ramen, FM neemt dit verder op 
(prijsopgave). 

 
Datum en plaats volgende vergadering 
 

Dinsdag 28 februari 2023 om 13u30 in vergaderzaal Het Looy - Stadskantoor 

 
 
 
Evie Van Herck        Francis Stijnen  
Secretaris        Voorzitter 
 
 
 


